



**PUSAT PENGAJIAN SAINS KOMPUTER  
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA**

<b>NOTIS SEBUTHARGA 1/2</b>			
<b>NOMBOR SEBUTHARGA</b>	SH1/21/PR/PKOMP/U/00183		
<b>NAMA SEBUTHARGA</b>	MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MENGGOMISIYEN PELAYAN KOMPUTER GPU KE PUSAT PENGAJIAN SAINS KOMPUTER, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, PULAU PINANG		
<b>TARIKH PELAWAAN</b>	17 SEPTEMBER 2021 (JUMAAT)		
<b>MAKLUMAT LAWATAN TAPAK / TAKLIMAT</b>			
<b>TARIKH / MASA</b>	–		
<b>LOKASI</b>	–		
<b>MAKLUMAT KELAYAKAN</b>			
<b>KELAYAKAN</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Berdaftar Dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF)</b></li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• 210102 – ICT (Information Communication Technology)/ Peralatan Dan Kelengkapan Komputer, Perkakasan Dan Komponen/ Hardware (high end technology) - All types of server, mainframe, high end printers, storage area network (SAN, NAS) including maintenance; <b>atau</b></li> <li>• 210103 – ICT (Information Communication Technology)/ Peralatan Dan Kelengkapan Komputer, Perkakasan Dan Komponen/ Software - Supply all computer software, operating system, database, off-the-shelf packages including maintenance.</li> </ul>	
<b>SYARAT PERMOHONAN DOKUMEN SEBUTHARGA</b>	Dokumen sebutharga dalam bentuk softcopy boleh didapati melalui permohonan e-mel kepada <a href="mailto:eliza_yasmin@usm.my">eliza_yasmin@usm.my</a> dan penyebutharga wajib mengemukakan bersama butiran seperti berikut: (i) Sijil Pendaftaran Kod Bidang Kementerian Kewangan. (ii) Sijil Taraf Bumiputera Kementerian Kewangan.		
<b>MAKLUMAT DOKUMEN SEBUTHARGA</b>			
<b>HARGA</b>	–		
<b>TARIKH MULA JUALAN</b>	–		
<b><i>Pembelian selepas tarikh jualan adalah tidak dibenarkan. Sebarang pembayaran yang dibuat selepas tarikh akhir jualan tidak akan dikembalikan.</i></b>			
<b>MAKLUMAT SEBUTHARGA</b>			
<b>TARIKH TUTUP</b>	27 SEPTEMBER 2021 (ISNIN)	<b>WAKTU TUTUP</b>	12:00 TENGAH HARI

PUSAT PENGAJIAN SAINS KOMPUTER  
UNIVERSITI SAINS MALAYSIA

NOTIS SEBUTHARGA 2/2

<b>NOMBOR SEBUTHARGA</b>	SH1/21/PR/PKOMP/U/00183
<b>NAMA SEBUTHARGA</b>	MEMBEKAL, MENGHANTAR DAN MENGGOMISYEN PELAYAN KOMPUTER GPU KE PUSAT PENGAJIAN SAINS KOMPUTER, UNIVERSITI SAINS MALAYSIA, PULAU PINANG
<b>TARIKH PELAWAAN</b>	17 SEPTEMBER 2021 (JUMAAT)
<b>MAKLUMAT KAUNTER BEROPERASI</b>	
<b>HARI DAN WAKTU JUALAN</b>	–
<b>TEMPAT / SYARAT PENYERAHAN</b>	Dokumen Sebutharga <b>hardcopy &amp; softcopy (pemacu pena/cakera padat)</b> yang telah siap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditulis di sebelah atas kiri sampul surat bertanda <b>Nombor Sebutharga - SH1/21/PR/PKOMP/U/00183</b> dan dimasukkan sendiri ke dalam peti tawaran di <b>Pejabat Am, Aras 7, Pusat Pengajian Sains Komputer, Universiti Sains Malaysia, 11800 USM, Pulau Pinang.</b>  Waktu serahan hanya boleh dibuat pada hari <b>Isnin, Rabu &amp; Jumaat</b> dari jam <b>9.00 pagi – 12.00 tengah hari.</b>
<b>PENGUMUMAN</b>	
<ol style="list-style-type: none"><li>1. Semua penyebutharga perlu mematuhi syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan.</li><li>2. Sebarang kesilapan atau ketidakpatuhan syarat-syarat sebutharga dan kelayakan termasuk kod bidang/gred yang telah ditetapkan adalah di bawah tanggungjawab penyebutharga.</li><li>3. <b>Sebarang pembayaran bagi pembelian dokumen sebutharga tidak akan dikembalikan.</b></li><li>4. Penyebutharga perlu memastikan SOP KKM bagi membendung penularan wabak COVID-19 dipatuhi seperti amalan penjarakan sosial dan tidak dibenarkan sama sekali amalan penghantaran dokumen tawaran secara berkumpulan.</li></ol> <p>* <u>Penyebutharga yang tidak mendapat sebarang maklum balas atau jawapan selepas tiga (3) bulan dari tarikh tutup tawaran adalah dianggap tidak berjaya.</u></p> <p>** <u>Pihak Universiti berhak menerima kesemua atau sebahagian dari sebutharga-sebutharga tersebut dan tidak terikat untuk menerima sebutharga yang terendah atau mana-mana sebutharga pun.</u></p>	